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 לפרסום - 29/07/13פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 
 

 זאב סימן טוב, סימור לברט. מוטי חמבי, לילך צ'לניק, , יצחק בסל נוכחים : 
 

 מזכיר הישוב.   -משה באסה 
 

 23/06/13אישור פרוטוקול מיום 
 הועד אישר הפרוטוקול 

 
 דיווח מצב כספי 

 
 + ש"ח  3,989 -עו"ש  

 ש"ח  190,020 -ק"מ  פ
 

 אולם ספורט 
 

 פונה לסימור היית אמור לטפל.  -יצחק בסל 
 

יש מקום להוזלה במחיר הייתי באילת חרשתי את האולם עשו לי סיור דיברתי     -סימור 
 עימו על המחירים אמר שיהיה בסדר. 

 
 סיכום 

 
 פגש עם מוטי בודק מחר  יסימור י 

 ינסה לקבל עוד הנחה.  א.
 כם מיידי ובהול לחתימה. יוציא ממנו הס ב.
 יצחק ומשה ידברו עם גרשון לקבלת דחייה של מספר ימים.  ג.
 

 הצבעה 
 אישור פה אחד 

 
 

 מועדוני נוער הגדלת תקציב מקרן מבנ"צ 
 

 ש"ח לצורך אבזור , מיזוג וכו'.  60,000 -הוחלט להגדיל תקציב מועדוני נוער מקרן מבנ"צ ב 
 

ביר ולו תשלום חלקי מיידי במידה והתורמים יעבירו  כמו כן במקביל נעשה פניה לתורמים להע
 מבנ"צ. מיידי לא ימשך הכסף מקרן 

 
 אושר פה אחד 
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 )הצטרפו(  מאיר והילה חסון מיסים

 
הם זומנו לבקשתם בענין חשבון מיסים שקיבלו מהמועצה לגביה רטרו אקטיבית   -יצחק בסל 

של כמה שנים לאחור, כתבנו למועצה בקשה בענין זה למרות שמדובר במיסי  
 מועצה ולא מיסי ועד. 

 
 יש לנו חוזה לא חתום מול הועד.  -הילה חסון 

 
 אנחנו לא יכולים לדבר בשם המועצה רק בשמנו.  -לילך  

 
 יש חוזה חתום למיטב זכרוני מחר יחפשו אותו.  -מוטי 

 
 

 הצטרף חגי  
 

 שינוי אזור מפוי תיכונים ממ"ד )בנים( 
 

הרוב המוחלט של הבנים לומד בכפר סבא מבקש לבצע בדיקה בנושא ולשקול שינוי אזור   -חגי  
 מיפוי. 

 
 ממש לא נכון, המשמעויות קשות.  -זאב 

 
 משנה הבאה יש לנו בעיה. -חגי  

 
 כמה ילדים לומדים בכפר סבא?  -זאב 

 
 צריך לעשות בדיקה.  -חגי  

 
 רצו בעבר לסגור את השער ובגלל זה זה לא קרה , זה מסוכן.  -זאב 

 
 החלטה 

 
הועד הטיל על המזכירות להביא לישיבה הבאה נתונים כמה לומדים בכפר סבא וכמה בקרני  

 שומרון וכמו כן מה קורה בשנה"ל הבאה. 
 

XXXXXXXXXXXXX 
 

 הצבעה  
 אושר פה אחד 


